
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1049

Er ministeren enig med Brian Kronvang og Jørgen Windolf, henholdsvis pro-

fessor og biolog fra Bioscience, Aarhus Universitet, i, at man bliver nødt til at

tage nye metoder i brug, hvis man skal leve op til forudsætningerne i kvæl-

stofregnskabet bag landbrugspakken, og agter ministeren at gøre det? Der

henvises til artiklen ”Forskere: Målinger viser øget kvælstofudledning efter

Landbrugspakken” bragt på Altinget den 20. september 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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